
 
 
Beste leden van de Gemeenteraad van Nieuwegein, 
 
Op 12 april as bespreekt u in de commissie ROM een bericht van slechts enkele bewoners van de 
Braamsluiper uit de Doorslag (“Doorslagbewonerspikkenhetniet”) over de upgrade van de sport en 
onderwijs voorzieningen. Via deze mail wil ik u, als mede-bewoner van de Braamsluiper, laten weten 
dat ik mij totaal niet herken in de bezwaren van deze “doorslagbewonerspikkenhetniet”-groep, dat ik 
hun argumenten niet deel en dat ik hun werkwijze ten zeerste betreur. Deze groep bewoners zijn 
geen vertegenwoordigers van alle bewoners van de Braamsluiper of de Doorslag. Via deze mail wil ik 
u een ander geluid uit de Braamsluiper laten horen. Tevens roep ik u op om bij uw besluitvorming 
over de school- en sportvoorziening het algemeen belang te vertegenwoordigen en te kijken naar 
wat Doorslag en Nieuwegein in de toekomst aan school- en sportvoorziening nodig heeft. 
 
Al bijna 23 jaar woon ik met plezier aan de Braamsluiper in Nieuwegein. In een goed bereikbare wijk, 
waar alle voorzieningen aanwezig en goed bereikbaar zijn. Met meer dan 60000 Nieuwegeiners 
maken we deze stad. 
Onze kinderen hebben volop gebruik gemaakt van de voorzieningen in de stad en de wijk: een 
basisschool op loopafstand, sporten in de wijk en in de stad. En goed bereikbaar voor de regio. 
Teamsporten zijn namelijk het leukst als je een partij of competitie kan spelen. De afgelopen jaren 
hebben we dan ook volop genoten van deze voorzieningen. En ja, met 60000 inwoners betekent dit 
dat je af en toe wat van elkaar hoort of ervaart. Dit alles hoort bij een stad van onze omvang. 
Nu de wijk zo’n veertig jaar oud is, wordt het wat sleets. Ik ben enorm blij dat de gemeente 
miljoenen investeert om de wijk voor de toekomst gereed te maken: een modern schoolcomplex 
gericht op onderwijs van onze kinderen in de toekomst en een mooi sportcomplex waar onze 
kinderen, en de Nieuwegeiners met plezier gaan sporten.  En ook waar de Nieuwegeinse 
verenigingen een onderkomen kunnen krijgen. En een complex waar we als Nieuwegein trots op 
mogen zijn. En waar het karakter van de Doorslag en van Nieuwegein juist een positieve impuls van 
krijgt. 
De Braamsluiper/Bergfluiter is een ‘erftoegangsweg’ en vormt de ontsluiting van de overige 
woonerven. Dat betekent dat er het nodige verkeer doorheen gaat. Dat weten en ervaren we al sinds 
wij hier lang geleden gingen wonen. Als ik dat niet gewild had, was ik wel ergens anders gaan wonen. 
Voorzieningen gaan niet zonder bereikbaarheid. 
Op dit moment zijn er, tijdens begin en eindtijd van de school wel knelpunten bij de uitgang van de 
Groenling/Braamsluiper en Matkopsingel. Ook voor bijvoorbeeld touringcars (schoolreisjes) zijn de 
scholen moeilijk bereikbaar. Het aanpakken en upgraden van het school-en sportcomplex is juist een 
gelegenheid om de verkeersafwikkeling aan te pakken. En ik ben blij dat de gemeente juist het 
gesprek aangaat om dit nu ook aan te pakken. Goede afspraken met scholen, ouders, 
sportgebruikers hebben in het verleden goed geholpen en kunnen weer opnieuw aangehaald 
worden.  (Zie ook: www.verkeersslang.nl). Het blijft zoeken naar een optimale situatie in een 
schaarse ruimte, waar de besluitvormers een afgewogen oordeel in moeten maken. Juist daarom 
vind ik het belangrijk dat u als Raad alle geluiden uit de wijk en uit de Braamsluiper horen.  
Er is verder al een bestaande situatie van een sportvoorziening en een school. Circa vijfentwintig jaar 
geleden, toen er nog drie basisscholen in deze locatie zaten, was het aantal leerlingen vergelijkbaar 
met de toekomstige situatie, zelfs nog iets meer. En ook vele verenigingen maken of maakten 
gebruik van de sportvoorziening, zoals basketbal, of krc rolling.  
Ook het parkeren rondom de school is al onder de aandacht. Er is al parkeerregulering door betaald 
parkeren in de wijk. De huidige parkeerdruk en parkeeroverlast is zelfs aan het begin van de 
Braamsluiper, nabij het ziekenhuis en City, groter dan nabij de scholen bij de plek van de kruising 
Groenling/Braamsluiper. 
Dat laat onverlet dat niet alles natuurlijk naar een ieders wens en zonder enige overlast kan. Dit alles 
is inherent aan het wonen in een stad van onze omvang. Nieuwegein is geen slaapstad en met ruim 

http://www.verkeersslang.nl/


60000 inwoners moet deze op de toekomst voorbereid blijven. Zodat ook onze kinderen en huidige 
en toekomstige bewoners met plezier in onze stad kunnen blijven wonen 
 
Begin maart jl  ontving ik van deze bewoners groep hun ‘ belangrijke informatie’ over de plannen van 
de gemeente de scholen- en sportvoorziening in de Doorslag aan te passen. Dit bestempelen zij zelfs 
als ‘karaktermoord’ van de wijk.  Dit vind ik nogal een zware bestempeling van een hardnodige 
update van voorzieningen in de wijk. Alleen mensen die hun tegengeluid deelden werden 
opgeroepen te reageren. Ik sta positief tegenover de plannen op de nieuwe school- en 
sportvoorzieningen in de Doorslag. Dit heb ik aan de bewonersgroep 
“doorslagbewonerspikkenhetniet” laten weten. Hierop ontstond mailverkeer, welke op mij 
overkwam dat zij niet open staan voor mijn positieve argumenten, maar alleen mij wilden overtuigen 
van hun negatieve argumenten. Positieve geluiden waren niet welkom. Hun informatiebrief aan 
Braamsluiper bewoners vertelde dit al “ben je niet eens met de plannen van de gemeente, reageer 
dan”, zei het bericht.  
Ik heb meerdere keren  naar hen gereageerd met een positief geluid:  ik ben vóór de plannen het 
scholencomplex te vernieuwen en een vernieuwing en upgrade van de sportvoorziening. En ik ben 
tegen de argumenten en de grote, zware bewoordingen zoals de bewonersgroep deze in hun brief 
gebruiken.  
 
Veel ouders van (jonge) kinderen zullen straks trots zijn op hun nieuwe school en sportgebouw wat 
voldoet aan de nieuwste normen. Zoals u weet voldoen de huidige gebouwen niet aan de eisen van 
luchtkwaliteit. Ik wil graag dat zij in een gezonde omgeving les kunnen krijgen en sporten. Kennelijk 
zijn de “Doorslagbewonerspikkenhetniet” tegen een gezonde leeromgeving voor de kinderen en 
vinden een vermeend overlast van verkeer voor henzelf zwaarder wegen dan een gezond 
verblijfklimaat voor de kinderen en sporters van Nieuwegein.  
 
Nieuwegein maakt zich al jaren sterk de gezondheid van haar inwoners te vergroten, o.a. door ‘ 
Nieuwegein beweegt’ en ‘welzijn op recept’. Een sportvoorziening die aan de nieuwe eisen voldoet 
past in deze ontwikkeling en moeten we als buurtbewoners juist toejuichen! 
 
Mijn verzoek aan u als Raad is ook: kijk wat Nieuwegein en Doorslag in de toekomst nodig heeft aan 
kwalitatief goede en gezonde school- en sportvoorzieningen.  Het algemeen belang moet hier voor 
gaan. In de planvorming is ruimte om mogelijke knelpunten op bijvoorbeeld verkeersafwikkeling op 
te lossen. Mijn advies aan de ‘Doorslagbewonerspikkenhetniet’ groep is dan ook constructief mee te 
denken hoe e.e.a. wél is te realiseren. Help elkaar om zaken mogelijk te maken in plaats van het 
negatieve uit te gaan.  De voorziening is voor de Doorslag én voor Nieuwegein. Zodat we als 
Braamsluiper bewoners kunnen zeggen trots te zijn op een mooie voorziening op loopafstand. Velen 
mensen zouden dit graag ook willen hebben.  
 
Er zijn meerdere informatiebijeenkomsten van de gemeente geweest over dit traject, welke ik ook 
heb bezocht. Tijdens de informatiebijeenkomsten van de gemeente over de plannen van het 
schoolcomplex en sportvoorziening heb ik mijn positieve geluid ook laten horen. De huidige en 
nieuwe bewoners, kinderen van de Doorslag en van Nieuwegein mogen nu en in de toekomst gebruik 
maken van de voorzieningen die er zijn. Investeren en upgraden is daarom nodig en ik ben blij dat de 
gemeente dit gaat doen. Om onze wijk en Nieuwegein ook in de toekomst leefbaar te houden. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Nieuwegein 
 
 



 


